



▶5月11日,雨后的张家界国家森林公园杨家界,层层云海悬浮在绿染的峰林、峰墙和沟壑间,时隐时现,宛如仙境。 向金次 摄

On May 11th, in Yangjiajie of the Zhangjiajie National Forest Park after rain, layers of clouds float among the green peak forests, peak walls and ravines, sometimes appear and sometimes disappear, looking like a fairyland.

Photographed by Xiang Jinci



▲5月11日清晨,雨后张家界武陵源景区云海漫卷,朝霞从东方洒向群山,蔚为壮观。 张洪涛 周建鑫 摄

In the morning of May 11, the sea of clouds rolls in the Wulingyuan scenic spot of Zhangjiajie after rain, and the morning glow spreads from the east to the mountains, what a grand view.

Photographed by Zhang Hongtao & Zhou Jianxin



◀5月11日凌晨,雨过初晴,站在慈利县羊角山最高处,只见朝阳冉冉升出山头,红色朝霞染满天际。

寇一炎 摄

In the early morning of May 11th, it turns clear after rain, standing at the tiptop of the Yangjiao Mountain in Cili County, the sun rises from the top of the mountain slowly, and the red morning glow dyes the horizon.

Photographed by Kou Yiyan



▲近日,武陵源区梓山漫居,艺人在表演花灯,成为乡村旅游的 一道靓丽的文化风景线。 吴勇兵 摄

Recently, in the Zi Shan Man Ju Resort of Wulingyuan District, the actors are performing festive lanterns, that has become a beautiful cultural landscape of rural tourism.

Photographed by Wu Yongbing